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REFLEKTOR 
KEDVEZŐ SORSOLÁS 
A magyar női kézilabda-
válogatott kedvező csoportba és 
ágra került a világbajnokság 
(Franciaország, december 2-16.) 
tegnapi sorsolásán. A csoportok, 
A: Kazahsztán, Argentína, 
Horvátország, Franciaország, B: 
Ausztrália, Macedónia, Brazília, 
Oroszország C: Dominika, 
Angola, Ausztria, Norvégia, D: 
Tunézia, Kína, Lengyelország, 
Románia, E: Kongó, Japán, 
Spanyolország, Magyarország, F: 
Paraguay, Ukrajna, Dél-Korea, 
Németország 

NYÁRI SPORTTÁBOR 
Az újszegedi teke- és 
bowlingcentrumban nyári 
sporttábort szerveznek. A 8 és 
16 óra közötti időszakban a 
10-14 éves gyerekekkel tanárok 
és szakképzett felügyelők 
foglalkoznak. A programban 
teke, bowling, szabadtéri 
játékok, valamint étkezés is 
szerepel. További információ és 
beiratkozás a tábor helyszínén 
(Szeged,teke-és 
bowlingcentrum, 6726 Szeged, 
Dcrkovits fasor 1-5.), illetve a 
62/401-410, 06-30/539-33-69 
telefonszámon kérhető. 

KONTRASZT-SIKEREK 
Gödöllő adott otthont a Magyar 
Látványtánc és Sportszövetség 
országos bajnokságának, 
amelyen a Kontraszt Táncstúdió 
növendékei nagyszerűen 
szerepeltek. A felnőtt művészi 
látványtánc kortárs kategóriában 
első, a jazztánc kategóriában 
pedig második helyezést értek el. 
A klasszikus tánctermi táncok 
kategóriában a Tangó című 
produkció a legjobbnak 
bizonyult, sőt megkapták a 
legjobb előadás és koreográfia 
különdíját is. A kevésbé rutinos 
versenyzők B kategóriájában a 
gyerek csoport második lett a 
pom-pomos koreográfiájukkal. 

TISZA VOLÁN-EREDMÉNYEK 
A Tisza Volán SC korosztályos 
labdarúgócsapatai a következő 
eredményeket érték el, U 1 9 : 
Békéscsaba-Tisza Volán SC 4-0 , 
Tisza Volán SC-Makó FC 2 - 4 . 
U 1 7 : Békéscsaba- Tisza Volán 
SC 2-3 , Tisza Volán SC-Makó 
FC 4 -2 . U 1 5 : FTC-Tisza Volán 
SC 2 -0 , Békéscsaba-Tisza Volán 
SC 3-1 , Tisza Volán S C -
Goldball FC 5-1 . U 1 3 : F T C -
Tisza Volán SC 6 - 0 , 
Békéscsaba-Tisza Volán SC 1-2, 
Tisza Volán SC-Goldball FC 
2 -3 . 

IRÁNY A MATY-ÉR! 
Nyári tábort szerveznek több 
turnusban 6 - 1 0 éves gyerekek 
részére a Maty-éren, amelyen a 
kajak oktatás és a játékos 
vetélkedők mellett 
egészségfejlesztés és kézműves 
foglakozások is szerepelnek a 
programban. Az első csoport 
július 9-én indul, gyülekező 
naponta 8 órakor a Szeged 
étterem előtt, érkezés ugyanoda 
17 órakor. Táborvezetők: 
Bakaity Dóra (06-20/445-3996) 
és Lóczi Attila 
(06-70/531-4993). 

SZEGEDI GYŐZELEM 
Az ATSK Szeged NBII-es 
asztalitenisz-csapata, az utolsó 
fordulóban 1 l:7-re győzött 
Nyírmadán, és így az előkelő 
harmadik helyen zárta a 
bajnokságot. Eredmény: ATSK 
Szeged-Nyfrmada 11:7, a 
szegedi győzelmeket szerezték: 
Lele Viktor, Gera István, Ferencz 
Viktor 3 -3 , Iván Zoltán 1, 
valamint a Gera, Iván páros. 

KOSARASOKAT VÁRNAK 
Az SZTE-Szedeák 
kosárlabdacsapata nyári 
napközis tábort szervez 1996. 
január 1 -je után született 
gyermekek részére. 
A tábor időpontja: 2007 június 
18-22-ig, június 25-29-ig, és 
július 2-6-ig. 
Érdeklődni a 30/297-50-74-es, 
illetve a 30/263-06-2l-es 
telefonszámon lehet. 

A szövetségi kapitány telefonon már beszélt Fábiánnéval n öz-vvoido&i tKuyiLuiiy i&i&juiiuii műi í uuiuiiticvui _ -j -g -g -a » 

Angyali vizit a Maty-éren E Í T y t a d o k ' 
Ismét gyászol Vásárhely sportja. Rövid, súlyos betegség után el-
hunyt dr. Vörös János, az Erzsébet-kórház sebész főorvosa, a 
HNKC SE NB l-es női kézilabdásainak csapatorvosa. Ötvennyolc 
évet élt. 

Az egykori Török-tanítványra - kiváló úszó és vízilabdázó volt -
szeretettel emlékeznek a klub játékosai, a szurkolók. Csendesen, 
szerényen, nagy szakértelemmel végezte munkáját az együttes kö-
rül is ; többször kellett „összedrótoznia" játékosokat, hogy vállal-
hassák a szereplést a fontos meccseken. Az elismert sebész hiá-
nyozni foga HNKC kispadjáról, valamint a vásárhelyi szenior vízi-
labdázók vasárnapi pólópartijairól. Távozása, halála nagy veszte-
ség az egészségügyben dolgozók népes családjának is. 

Hamvasztás utáni búcsúztatására később kerül sor. 

Angyal Zoltán (jobbról) tegnap először Vécsi Viktor csapatának edzését figyelte Fotó: Segesvári Csaba 

Jövő héten a spanyolországi Pontevedrában ren-
dezik a kajakosok és kenusok Európa-bajnoksá-
gát. A válogatott szövetségi kapitánya, Angyal 
Zoltán semmit nem bíz a véletlenre: sorra meglá-
togatja az edzőtáborokat. Tfcgnap a Maty-ér követ-
kezett, ahol több csoport munkáját is végignézi. 
Szerdán délelőtt a kenusok voltak soron. Az edzés 
végén a motoros hajóból kiszálló szakember a for-
rón tűző nap elől boldogan menekült az árnyékba, 
majd készségesen válaszolt kérdéseinkre. 

- Véget ért a Maty-éri túra7 

- Ma délelőttre igen. 
- Azaz marad tovább is ? 
- Ha már Szegedre jöttem, természetesen igen. 

(ártani már a Gubacsi hídnál, a Csepelen és a Du-
navarsányban készülőknél, most a Maty-ér követ-
kezett, ma pedig már megint Dunavarsányban ta-
lálkozom az ott edző versenyzőkkel, valamint 
edzőikkel. 

- Elégedett azzal, amit ezen a délelőttön a sze-
gedi olimpiai centrumban látott ? 

- Maximálisan. Ezúttal először Vécsi Viktor ta-
nítványai közül Janics Natasát, Fürdők Gábort, 
Vajda Attilát figyeltem. Vajdából nem sok mindent 
láttam, mert ő kedden komoly terhelést kapott, így 
könnyített edzésmunkát végzett. Neki már jövő 
csütörtökön kezdődik az Európa-bajnokság, érthe-
tő, ha másfajta munkát csinál, mint például a két 
nappal később, csak szombaton rajtoló Janics. 
Utóbbi munkája nagyon tetszett, és az ideje is re-
mek volt. Örülök, hogy nemcsak az Eb számára, a 
200 m-re edz, hanem már előregondolkodva 500 
m-re is készül. Talán egy kis technikai megjegyzé-
sem lesz neki, amit majd megosztok vele. Aztán fi-
gyeltem az ötszáz és kétszáz méteren startoló ke-
nunégyest is. A felkészülés ezen szakaszában, szin-
te közvetlenül a verseny előtt olyan fontos momen-

tumok is szerepet játszhatnak a későbbi jó eredmé-
nyekben, mint például egy remek edzésidő, amely 
önbizalmat növelhet. Márpedig ez a négyes mind-
két távon kiváló időt ment. 

- Egy ilyen rövid látogatás alkalmával mi az, 
amire figyel1 

- A Maty-éri vizitálás már nem arról szól, hogy 
beleavatkozzak a trénerek munkájába. Egy edzés 
alapján nehéz véleményt formálni, legfőképpen re-
álisan. Inkább a háttérben segítek, koordinálok, ki-
adósakat beszélgetek az edzőkkel a problémákról, a 
formákról, mindenről, ami befolyásolhatja a spor-
tolókat. A versenyzőkkel amúgy ritkábban van 
probléma, főleg a trénerekkel kell egyezkedni. Az 
utolsó hét a leglazább, de egyben a legkeményebb 
is. 

- Furcsa kettősség... 
- Laza, mert ilyenkor már nem kell, nem lehet 

nagy dolgokat véghez vinni, a versenyzőben benne 
van a munka. Viszont kemény, mert tudni kell, kit 
hogyan és mikor kell pihentetni. 

- Négy helyszínt említett, ahol látogatást tett, 
ám nem mondta, hogy járt volna Fábiánné Rozs-
nyói Katalin csoportjánál Szolnokon. 

- Oda nem megyek el, mert nem akarok felesle-
ges feszültséget kelteni. Nem akarom a trénert a je-
lenlétemmel esetleg felidegesíteni. 

- A Janics-ügy óta még mindig nem beszélt ve-
le7 

- Dehogynem! A héten felhívtam az otthoni tele-
fonján, és szigorúan csak a szakmáról értekeztünk, 
méghozzá röviden. Jelenleg ez a helyzet, nekem 
egyébként nincs senkivel semmi bajom, így vele 
sincs.. Viszont van véleményem és elképzelésem. 
Lehet rám haragudni, mert ez a vélemény, elképze-
lés nem azonos, de a saját döntésemért mindenkor 
vállalom a felelősséget. 

MÁDI JÓZSEF 

Bakos Dávid meg sem várta a Pick Szeged ajánlatát 

Az átlövő a Dunaferrben 
hasznosabb lehet 
Bakos Dávid kétévi szegedi ké-
zilabdázás után, meg sem várva 
a Pick vezetőinek ajánlatát, alá-
írt a Dunaferrhez. A fél éve 
komoly terdműtéten átesett já-
tékossal még Szegeden beszél-
gettünk. 

PICK SZEGED 

A nyolcszoros felnőtt kézilab-
da-válogatott Bakos Dávid (ké-
pünkön) két évvel ezelőtt igazolt 
a PLER-ből a Pick Szegedbe. A 
huszonöt éves játékos azonban 
már áprilisban, meg sem várva, 
hogy a jelenlegi klubjának veze-
tői milyen ajánlatot akarnak ten-
ni a most júniusban lejáró szer-
ződése után, úgy döntött, elfo-
gadja a bajnoki bronzérmes Du-
naferr ajánlatát. 

- Már az elmúlt bajnokságban 
is beszélgettek velem a dunaúj-
városi vezetők. Akkor egyértel-
műen kitértem a tárgyalás elől. 
Az idén azonban, némi hiányér-
zet után, úgy döntöttem, leülök 
tárgyalni a Dunaferr illetékesei-
vel. Tudom, hogy a világ egyik 
legjobb jobbátlövőjének az ár-
nyékában kevesebb szerepet kap-
hatok, azonban én ennél azért 
többre számítottam. Nincs ben-
nem tüske, igazán csalódott sem 
vagyok, de érzek még magamban 
annyi tehetséget és akaratot, 
hogy ennél többet mutassak a já-
tékomból. Fejlődni akarok, s ezt 
úgy érzem, az új klubomban 
megtehetem, mert sokkal több 
lehetőséget kapok a bizonyításra 
- legalábbis a jelen pillanatban 
így látom. Egyébként a Pick Sze-
ged vezetői nagyon korrektek 
voltak, hiszen többször is meg-
kérdezték, nem gondoltam-e 
meg magam? 

Bakos Dávid állítását látszik 
igazolni az a tény is, hogy a Du-
naferr megvált a jobb átlövő 
poszton játszó a szerb idegenlégi-
ósától, Djukicstól, s így a volt 
Pick-játékos most egyeduralko-
dónak érezheti magát ezen a 
poszton. 

- Nem tudom, így döntöttem 
volna-e, ha nem sérülök meg az 
alapszakasz veszprémi rangadó-
ján. Egyet azonban nyugodt szív-
vel kijelenthetek: Zorán Kurtes-
nél egészen biztosan nem kaptam 
volna több bizonyítási lehetősé-
get. Vladan Matics más, ő egészen 
biztosan jobban számítana rám. 
De már döntöttem. Ami pedig a 
sérülésemet illeti, szépen gyógy-
ul, érzésem szerint, s ez nem hi-

vatalos orvosi vélemény, már júli-
us közepén megkezdhetem az új 
csapatomban a társakkal a felké-
szülést, s szerintem annak is nagy 
a valószínűsége, hogy ott leszek a 
bajnoki rajtnál - jelentette ki Ba-
kos Dávid, aki elmondta még, 
hogy nagyon megszerette Szege-
det, és Thékesné Cinikének örök 
hálával tartozik, akinek óriási 
szerepe van abban, hogy nagyon 
szépen gyógyul a térde. 

SÜLI JÓZSEF 

Ez történt a Bundesligában (nemzetközi futball, IV. rész) 

Ilyenek voltak, vadak és jók 
A tekintélyes európai futball-li-
gák idei legvaskosabb meglepe-
tését a VfB Stuttgart szolgál-
tatta azzal, hogy fennállása so-
rán ötödször megszerezte a né-
met bajnoki címet. 

A svábok diadalának vizsgálata-
kor négy kérdést kell górcső alá 
vennünk. A válaszok ismereté-
ben talán közelebb jutunk annak 
megoldásához, miképp fordulha-
tott elő, hogy az előzetesen leg-
feljebb a középmezőny elejére 
taksált VfB játékosai nyakába ke-
rült az aranyérem. 

1. Miért nem a Bayern Mün-
chen lett a bajnok? 

A Ballack utáni korszak első 
évében a legégetőbb problémák 
érdekes módon nem a középpá-
lyán, hanem a védelemben mu-
tatkoztak. A belga van Buyten 
képtelen volt beilleszkedni, 
Lahm meg sem közelítette azt a 
formát, amit a világbajnokságon 
láthattunk tőle, Sagnol pedig a 
tavaszi idényben sérülés'miatt 
összesen hét mérkőzésen lépett 
pályára. 

Ha ehhez hozzátesszük, hogy a 
vb-sztár Podolskinak fél évig tar-
tott, amíg megszokta a Bayern-
nél uralkodó légkört, már meg 
sem lepődünk a rekordbajnok 
negyedik helyezésén. 

A Félix Magath által tökélyre fej-
lesztett turista, szürke futballt az 
ellenfelek kiismerték, és mivel a 
középpályás sorból Effenberg óta 
hiányzik egy olyan játékos, akiben 
mocorog valami egy zseniből, a 
bajorok improvizációs készsége a 
nullával volt egyenlő. 

A sorsát Magath sem kerülhet-
te el, a vasszigoráról hírhedt tré-
ner január utolsó napján meg-
kapta a munkakönyvét. Érkezett 
helyette a Bayern-drukkerek 
mindenkori edzőideálja, Ottmar 
Hitzfelá, aki a Real Madrid 
BL-kiütéséhez hasonló kisebb 
csodákat ugyan véghez vitt, de a 
bajnokságban nem tudta dobo-
góra vinni a csapatot. 

2. Miért nem a Schalke lett a 
bajnok? , 

A harminckilenc esztendős 
tréner, Mirko Slomka eleinte re-
mek érzékkel kezelte a sztárokat, 

és személyi kérdésekben is kivá-
ló döntéseket hozott. 

A Schalke február közepén hat 
ponttal vezette a tabellát, és talán 
furán hangzik, de tény: éppen a 
magabiztos előnyébe bukott bele. 
A közvélemény ugyanis attól a pil-
lanattól kezdve elvárta a kék-fehé-
rektől a bajnoki cím megszerzé-
sét, ők azonban, valódi nyerő típu-
sú játékos híján csúnyán össze-
roppantak a teher alatt. 

Minden Schalke-szurkoló rém-
álma, hogy a kedvencek éppen az 
ősi ellenség Dortmund ellen veszí-
tik el a bajnoki címet. Most ez tör-
tént. Az utolsó előtti fordulóban a 
BVB 2-0-s győzelme fosztotta meg 
őket az aranytól, de ha a meccs vé-
ge egy sima ötös, akkor sem szól-
hattak volna egy szót sem. 

Sebaj, jövőre újra megpróbál-
ják. 

3. Miért nem a Werder lett a 
bajnok? 

Erre a kérdésre lehet a legegyér-
telműbb válaszokat kézbesíteni. 
Mert az ősszel parádézó brazil 
Diego formája az idénymásodik 
felére kissé visszaesett, mert a 

sztárcsatár Miroslav Klose ta-
vasszal 813 percen át képtelen 
volt betalálni az ellenfelek kapu-
jába, mert a középpálya két meg-
határozó eleme Borowski és Bau-
mann sokat bajlódott sérüléssel, 
és mert nem szűntek meg a bré-
mai kapusgondok, azaz Tim Wie-
se éppen a legfontosabb meccse-
ken indult lepkevadászatra. A 
bajnokság utolsó négy fordulójá-
ban a Werder előbb a Bielefeld 
vendégeként, majd hazai pályán 
a Frankfurt ellen szenvedett 
olyan vereségeket, amelyek is-
meretében a nemzetközi csoda-
kutatók még mindig dörzsölgetik 
a szemüket. 

4. Miért a Stuttgart lett a a baj-
nok? 

A Vfb-nél a titok nyitjának a jó 
értelemben vett nemtörődöm, 
felszabadult játék bizonyult, 
minden különösebb felelősség és 
elvárás nélkül. A stuttgartiak 
vissza is kapták korábbi „jungen 
Wilden" becenevüket, ami ma-
gyarul nagyjából annyit tesz: fia-
tal vadság. 

Mario Gomez nevével még úgy, 

ahogy találkozhattunk az elmúlt 
egy-két év alatt, de kérem, tegye 
fel a kezét, aki kívülről fújja Tasci, 
Khedira vagy Hilbert eddigi mun-
kásságát. Az említett urak nélkü-
lözhetetlen elemei lettek a stutt-
gartiak meglehetősen szűk rotáci-
ójának, és ne lepődjünk meg, ha 
hamarosan a német válogatott-
ban is megmutatják kivételes ké-
pességeiket. 

A nagy európai ligák történeté-
ben szinte példátlan, hogy a baj-
nok alapcsapatában egyetlen har-
minc év fölötti futballista szere-
peljen. Márpedig az Ármin Veh ve-
zetőedző által legjobbnak tartott 
Stuttgartban csupán a mexikói 
Pardo lépett át a negyedik ikszbe, a 
többiek szemtelenül fiatalok. 

Talán ezért is bírták erővel a 
végjátékot. 

A díjátadáskor a csapat egyik 
legjobbja, a portugál Fernando 
Meira fordítva emelte fel a baj-
noknak járó salátástálat. ^ 

A Stuttgart sikere kapcsán so-
kan érzik úgy, Németországban a 
feje tetejére állt a világ. 

MÉHES GÁBOR 


